
Wycięcie guza u Fanty
Cześć, jestem Fanta. Mam około dziesięciu lat-moi obecni
właściciele adoptowali mnie zimą 2015 roku, kiedy to przez
moje alergie wypadło mi całe futerko. Z badań wyszło, że tak w
zasadzie to mogę jeść tylko ryż z marchewką i indykiem (przepis
Babci <3) oraz starannie dobraną karmę hipoalergiczną…
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